
 
 
 
 
 

Baarlo, 19-11-2019  
 
 
Beste buren, 
 
Wij zouden jullie graag willen uitnodigen voor een informatiebijeenkomst met lunch op 
onze locatie in Koningslust. Er zijn plannen om het bestemmingsplan van deze locatie te 
wijzigen voor uitbreiding van onze activiteiten. We willen onze activiteiten op één locatie 
realiseren en de activiteiten die nu nog plaatsvinden in de kern van Baarlo naar Koningslust 
verplaatsen. Hierover zouden we jullie graag als omwonenden willen informeren.  
Bijgevoegd alvast een visualisatie van het eerste plan. 
 
Hierbij nodigen wij jullie uit op: 
 

Dinsdag 10 december van 12:30 uur tot 14:30 uur 
Maasbreeseweg 92, Koningslust - Helden 

 
We starten met een lunch. Laat ons eventuele allergie of dieetwensen even weten.  
 
Graag vóór 3 december een berichtje naar info@fleuren.net of jullie wel of niet aanwezig 
kunnen zijn de 10e.  
 
Heeft u al vragen of opmerkingen neemt u dan gerust contact met ons op.  
 
Met vriendelijke groet,  
 
 
 
 
Han Fleuren – directeur 
Magiel Vandewall – Projectleider bouw 
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Informatiebijeenkomst nieuwbouw Fleuren Koningslust 

10-12-2019, Kantine Fleuren Koningslust 

12.30u – 14.30 

 

Aanwezig: 6 buren. 

Afgemeld: 4 buren 

De eerste opmerking van de aanwezige was dat het toch interessant was om eens kennis te maken 

met de directe buren, die eigen lijk toch wel ver weg wonen. Het bleek dat verschillende buren elkaar 

helemaal niet kenden. 

Onder de aangeboden lunch hebben Han en Magiel een presentatie gehouden over wie Fleuren 

eigenlijk is. De geschiedenis van Boomkwekerij Fleuren, de geschiedenis van de locatie, eerst 

fruitbedrijf, fruitteelt proefbedrijf, koellocatie voor de boomkwekerij en de toekomstplannen voor de 

komende jaren. 

De meesten waren verrast over waar Fleuren allemaal me bezig was; opzetten kwekerijen in het 

buitenland, begeleiden van projecten tot aan China toe, ontwikkelen nieuwe concepten zoals 

Minitree, ontwikkelen van innovatieve technieken voor o.a. de landbouw zoals WolkyTolky. De 

omvang van het aantal bomen wat ieder jaar geleverd word in meer dan 35 landen. 

 

Na de lunch hebben we een rondleiding gegeven in en om de locatie en het volume aangegeven wat 

we gaan bouwen. De mensen waren positief over de uitbreiding die we gaan realiseren en wensen 

ons veel succes. Er zijn verder geen inhoudelijke vragen gesteld / opmerkingen gemaakt over onze 

plannen 

 



 
 

 

 


